
 
 

 

Protokoll årsmöte Svenska Hästskokastarförbundet 2024-04-13 

 

§ 1. Mötet förklaras för öppnat. 

 

§ 2. Röstlängden fastställs då 9 klubbar av 16 är närvarande. 

 

§ 3. Mötet anses ha utlysts på rätt sätt. 

 

§ 4. Dagordningen godkändes. 

        

§ 5. Val av mötesordförande: Lasse Brincner 

       Val av mötessekreterare: Bernt Olsson. 

 

§ 6. Till protokolljusterare samt rösträknare valdes Berndt Pettersson och Lars-Erik Ottosson.           

  

§ 7. Verksamhetsberättelse för 2023 godkändes av mötet.  

 

§ 8. Ekonomisk rapport redovisades av kassören. 

       Årets resultat blev -33 393.25 kr 

       En stor kostnad har vari inköp av material. 

      Vi har idag ett lagervärde på 69 060 kr. 

       Startavgiften för inne-SM höjs till 100 kr och UTE SM höjs till 150 kr. 

       Revisionsberättelsen lästes upp av revisorn. 

 

§ 9. Mötet gav styrelsen ansvarsfrihet för år 2023. 

 

§ 10.  Förbundsavgiften höjs från 2025 till 500 kr per klubb. 

 

§ 11. Verksamhetsplanen för 2024 godkändes. 

 

§12. Stadgeändringar fanns inga. 

 

§ 13. Motioner  

         Motion 1 kom från Kent Sundahl som föreslog att byta namn på på dubbel till 

         herrdubbel och starta en ny som heter damdubbel. 

         Detta ska gälla på SM tävlingar. 

         Motion 1 fick bifall efter omröstning. 

 

         Motion 2 kom från BHF som föreslår att lagtävlingen avgörs på Inne SM. 

         Inte som idag att SM guld avgörs på seriespelet. 

         Motion 2 godkändes av mötet. 

 



         Motion 3 kom från Ronny Lundberg som föreslog att man lägger InneSM så sent som     

        möjligt, dock före årsmötet för att de deltagare som kör 50 mil ska undvika vinterväglag. 

        Motion 3 godkändes av mötet. 

  

§14. Följande val gjordes:  

 

a. Valberedningens förslag på val av ledamöter till styrelsen  

     Gert Karlsson omval 2år 

     Mattias Gneupel omval 2 år       

     Peter Olsson omval 2 år        

     Kristian Jältsäter omval 2 år 

     Christer Blomgren fyllnadsval 1 år 

     Jean Fredriksson Väre omval 2år 

     Mötet godkände valberedningens förslag. 

 

b.  Valberedningens förslag på suppleanter till styrelsen 

     Leif Sundahl omval på 1 år 

     Nyval Karin Gullbrand på1 år        

     Torbjörn Svennberg omval på 1 år. 

     Mötet godkände detta. 

 

c.  Valberedningen förslag på revisor var nyval på Kerstin Svensson på 1 år. 

     Godkändes av mötet 

 

d.  Förslag på revisorssuppleant nyval av Maire Johansson på 1 år 

     Godkändes av mötet. 

 

e   Val av valberedning. 

      Björn Landberg 

      Kerstin Svensson 

      Göran Mårtensson. 

      Mötet röstade för omval på samtliga på 1 år. 

     

§ 15. Övriga frågor  

         Ett förslag kom angående att det står i verksamhetsberättelsen att förbundet står för 

         material för SM och Sveden Masters. 

         Detta är problem för föreningar som inte har eget material som räcker. 

         Styrelsen fick i uppdrag att ta upp detta på nästa möte. 

 

§ 16 Ordföranden Lasse Brincner tackade för visat intresse och avslutar årsmötet. 

 

 

 

 

 

_______________________________________________________ 

Ordförande Lasse Brincner 

 

 

_______________________________ 

Sekreterare Bernt Olsson 

 



 

______________________________                             ______________________________                       

Justerare Berndt Pettersson            Justerare Lars-Erik Ottossn 

  


